
Van:                       
Verzonden: maandag 19 januari 2009 15:55 
Aan: Jami, E 
Onderwerp: RE: Brief college met reactie op initiatiefvoorstel van de heer E. Jami inzake 
pooierboyproblematiek 
 
Geachte heer Jami, 
 
Hierbij wil ik u (na overleg met mijn directie) laten weten, dat BJZ niet aanwezig zal zijn op de 
vergadering van 3 februari waarvoor u mij uitgenodigd had. 
 
BJZ staat zeer positief ten opzichte van uw initiatiefvoorstel, wij herkennen de door u gesignaleerde 
problematiek en juichen het toe als hier op diverse gebieden meer aandacht voor is. 
U vraag op diverse terreinen meer aandacht voor deze problematiek;    

 Voorlichting, preventie en monitoring 

 Signalering en hulpverlening 

 Opsporing en vervolging 

  

Op het gebied van de thema’s voorlichting, preventie monitoring en signalering is BJZ  van mening dat 

de GGD(het CJG in oprichting) vanuit de WMO-taken, als eerste een belangrijk rol heeft in de door u 

voorgestelde aanpak. 

Om die reden stelt BJZ u voor een vertegenwoordiger van de GGD uit te nodigen. Ik heb al contact 

gezocht met de GGD Den Haag, waar materiaal en expertise op dit gebied beschikbaar is. De GGD 

Den Haag heeft mij echter laten weten dat uw gemeente niet onder hun werkgebied valt maar zij wel 

aan uw gemeente of de GGD in uw regio kennis ter beschikking wille stellen. U kun daarvoor contact 

op nemen met                 (070                     )  

 

Over het Thema “hulpverlening” signaleert BJZ de volgende knelpunten 

BJZ biedt met enige regelmaat hulpverlening aan, aan (potentiele)slachtoffers. 

BJZ signaleert op het gebied van hulpverlening aan slachtoffers 2 belangrijke knelpunten.  

1)In de regio Haaglanden is er bij de zorgaanbieders binnen de jeugdzorg geen specifieke opvang 

voor deze meisjes. 

2) Binnen de gesloten Jeugdzorgvoorzieningen (Justitiele Jeugd Inrichting en in onze regio de 

gesloten jeugdzorgvoorziening JJC))  komt het veelvuldig dat slachtoffers en daders onder 1 dak 

opgenomen zijn. Sturing van de Jeugdzorgketen is de verantwoordelijkheid van het Stadsgewest 

Haaglanden. Gemeenten in de regio kunnen bij het Stadsgewest desgewenst extra aandacht/inzet 

vragen voor specifieke doelgroepen. 

 

Op het gebied van opsporing is BJZ tevreden met de inzet van politie Haaglanden. 

 

Op het gebied van vervolging lijkt (mijn persoonlijke mening)aan rechtsbescherming van (mogelijke) 

daders in de Justitieketen vaak meer gewicht te worden gehecht dan de schade aan slachtoffers en 

hun verwanten. 

 

Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben 

En wens u veel succes met uw inzet om meer aandacht voor deze problematiek te krijgen 
 
Crisisteam BJZ Haaglanden 
070 


